

# Application for Baptism

## 溫哥華華人浸信會受浸申請表

Vancouver Chinese Baptist Church  
溫哥華華人浸信會  
7474 Culloden Street Vancouver, BC V5X 4K2  
604.325.6314 | www.vcbc.bc.ca



### I. Applicant's Personal Data 申請人資料

Legal Name in full 法定英文姓名: \_\_\_\_\_ Chinese Name 中文姓名: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Date of Birth (YYYYMMDD) 出生年月日

\_\_\_\_\_  
Date of Decision (YYYYMMDD) 決志年月日

Gender 性別:  M 男  F 女

Home Address 住址: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Postal Code 郵區編號

\_\_\_\_\_  
Home Phone 住宅電話

\_\_\_\_\_  
Cell Phone 手提電話

Email Address 電郵: \_\_\_\_\_

Occupation 職業: \_\_\_\_\_ School 學校: \_\_\_\_\_

### II. Family Data 家庭資料

Marital Status 婚姻現況:  Single 未婚  Married 已婚  Divorced 離婚  Remarried 再婚  Widowed 喪偶

Family members that are also attending VCBC 現時有與您一同參加本會聚會的家庭成員:

Spouse 配偶中英文姓名: \_\_\_\_\_

Children 子女中英文姓名: \_\_\_\_\_

Parents 父母中英文姓名: \_\_\_\_\_

### III. Church Involvement 教會的參與

Worship 崇拜  Sunday School 主日學  Small group/Bible study 小組/查經班

Fellowship 團契 If yes, which one 團名: \_\_\_\_\_

Other VCBC involvement 在本會有參與的其它活動: \_\_\_\_\_

Approximately how long have you been attending VCBC? 你來本會聚會已有多久? \_\_\_\_\_

### IV. Applicant Consent 申請人同意

In filling out this application for membership, I hereby give consent to the Vancouver Chinese Baptist Church to retain my information on the Church's electronic database for church use only. My name, address, and home phone number will be published in the Church's Congregational Directory. However, I may request not to publish my information at anytime in the future by contacting the church office. I also agree to abide by the Church by-laws, policies and regulations, and the Church Covenant. The Church has the right to terminate my membership should I violate any of the Church by-laws, policies and regulations, and the Church Covenant.

我同意將以上填寫的資料儲存在溫哥華華人浸信會的電腦資料庫中，並我的姓名、地址及電話號碼可以放入在教會印製給會眾專用的會眾通訊錄內，但我亦可隨時聯絡教會辦事處要求在以後的會眾通訊錄不要包括我的資料在內。我亦同意遵守教會章程、政策和規例、及約章。如果我有違背任何教會的章程、政策和規例、及約章，教會有權開除我的會籍及終止我的會友身份。

\_\_\_\_\_  
Date of Application (YYYYMMDD) 申請年月日

\_\_\_\_\_  
Signature of Applicant or Parent/Guardian 申請人或父母 / 監護人簽署

(請翻後頁教會約章)

(Turn over for Church Covenant)

### FOR CHURCH USE ONLY 本欄請勿填寫

\_\_\_\_\_  
Date (YYYYMMDD) Signature of Interviewer 1

Identity Check

\_\_\_\_\_  
Signature of Interviewer 2

Baptism Class Completion Date \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_  
Signature of Baptism Class Instructor

\_\_\_\_\_  
Date of Baptism

\_\_\_\_\_  
Signature of Baptizer

\_\_\_\_\_  
Date of MBM Approval

\_\_\_\_\_  
Signature of MBM Secretary

### Other Remarks

Having been led, as we believe, by the Spirit of God, to receive the Lord Jesus Christ as our Saviour, and on the profession of our faith, having been baptized in the name of the Father, and of the Son, and of the Holy Spirit, we do now, in the presence of God and this assembly, most solemnly and joyfully enter into covenant with one another as one body in Christ.

We engage, therefore, by the aid of the Holy Spirit, to walk together in Christian love; to strive for the advancement of the Church in knowledge, holiness, and comfort; to promote its prosperity and spirituality; to sustain its worship, ordinances, discipline, and doctrines; and to contribute cheerfully and regularly to the support of the ministry, the expenses of the Church, the relief of the poor, and the spread of the Gospel throughout all nations.

We also engage to maintain family and private devotions; to educate our children religiously; to seek the salvation of our kindred and acquaintances; to walk circumspectly in the world; to be just in our dealings, faithful in our engagements, and exemplary in our deportment; and to be zealous in our efforts to advance the Kingdom of our Saviour.

We further engage to watch over one another in love; to remember one another in prayer; to aid one another in sickness and distress; to cultivate Christian sympathy in feeling and courtesy in speech; to be slow to take offense, but always ready for reconciliation and mindful of the rules of our Saviour, to secure such reconciliation without delay.

We moreover engage that when we remove from this place, we will, as soon as possible, unite with some other church of same faith, where we can carry out the spirit of this covenant and the principles of God's Word.

靠著聖靈的引領，我們已經接受了耶穌基督為我們的救主，承認了我們對基督的信心，並奉父、子、聖靈的名受了浸。現在我們在神和會眾面前，鄭重而快樂地彼此立約，願意在基督裏成為一體。

因此，我們靠著聖靈的幫助，在基督的愛裏彼此同心，為了教會在知識、聖潔和安慰上的長進而努力，促進教會事工的興旺和屬靈的進步，並保持會中的崇拜、禮儀以及一切真理教訓，樂意按時奉獻，支持教會一切事工、慈善工作和對外傳道等需用。

我們亦彼此相約，保持在家庭中崇拜及個人的靈修，按聖經的真理教導兒女，帶領親友歸主，處世要端正，辦事要公平，立約要誠實，舉止行為要作人模範，為我們救主聖潔國度的發展盡心竭力。

我們更相約，在弟兄姊妹相愛中，彼此照顧，在禱告中彼此記念，在疾病患難中彼此幫助，培養信徒應具的熱情，鍛鍊謙遜的言語，不輕易發怒，常常尋求和睦，竭力不懈的持守我們救主一切的命令和教誨。

我們亦彼此相約，倘或有遷離本地，必定儘速加入當地信仰相同之教會，繼續遵行神的話語與教訓，實現教會約章的精神。

Date of Application (YYYYMMDD) 申請年月日

Signature of Applicant or Parent/Guardian 申請人或父母 / 監護人簽署